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Za uplynul období KK neobdržela žádný podnět k řešení. Výbor klubu operativně reagoval na 
vzniklé situace, bohužel ne vždy se podařilo prosadit zájem klubu (Jarní pohár a schvalování 
soutěžního řádu, Svatý Hubert - zadávání LU).  
 
Ekonomiku klubu hodnotíme, s ohledem na výsledek hospodaření, pozitivně. Konstatujeme, že 
výbor klubu má, díky odpovědnému přístupu volených členů do výboru i díky jmenovaným 
poradcům chovu, dostatek prostředků na svou činnost. Velká úspora vznikla změnou frekvence 
vydávání KZ jednou ročně. 
 
V porovnání jednotlivých sledovaných hledisek: 
Zápisné - zaznamenalo oproti plánu mírný pokles  
Poplatky nečlenům za služby - nebyly účtovány 
Poplatky ze zkoušek a výstav - ziskově vyšly Klubová výstava, jarní MFT a ZV + národní FT. 
Ztrátové, jako už tradičně s ohledem na náročnost přípravy vyšly: Speciální výstava, MT-GT, NFT, 
PZ a Svatý Hubert 
Příjmy z inzerce v KZ a na webu - 0 
Dary a příspěvky - v účetnictví se významně neprojevily 
Příspěvky kynologických a státních institucí - byly plánem mírně nadhodnocené 
 
Za kontrolní komisi doporučujeme navýšení rozpočtu s ohledem na: 
-  na nutnou inovaci vedení seznamu členů. Stávající systém je s ohledem na digitalizaci přístupů 
členů a následné správy nutné reorganizovat 

- na narůstající náklady akcí pořádaných klubem 
- odměny pro účastníky klubových akcí a výjimečného odměňování členů klubu za mimořádné 
výsledky či přínos pro klub 

Další doporučení se týká zveřejnění revidovaného a schváleného řádu pro klubovou soutěž Jarní 
pohár.  
 
Klubové internetové stránky platíme a je v zájmu členské základny respektovat Stanovy, zejména 
čl. VII bod 2) písm. c) - tedy podílet se na činnosti klubu. Je v zájmu všech chovatelů mít relevantní 
informace především o chovných jedincích a pokud tedy zaznamenáte nějaké nesrovnalosti, 
obracejte se přímo na příslušného člena výboru nebo poradce chovu.  
 
Přeji vám do nadcházejícího období zkouškové a soutěžní štěstí, jak na výstavách, tak na 
pracovních zkouškách, dobré a přátelské vztahy a ze všeho nejvíc radost se psy.  

 
předseda: Jana Anderlová, členové: Veronika Všetečková, Jan Karous 


